
ПРОТОКОЛ № 46 

засідання постійної комісії міської ради з питань стратегічного розвитку, 

бюджету і фінансів, комунальної власності та регуляторної політики 

 

20.09.2022 р. 

м. Рогатин 

 

Всього членів постійної комісії – 6 

деп. 

Присутні на засіданні – 5 деп.: 

Тетяна Винник – голова комісії; 

Ігор Борецький –заступник голови 

комісії; 

Роман Дашавець – секретар комісії; 

Члени комісії – Володимир Дубчак, 

Роман Гринишин. 

Запрошені:  

Христина Сорока – секретар міської 

ради; 

Микола Шинкар – перший заступник 

міського голови; 

Ірина Іванова – депутат міської ради; 

Ольга Гладчук – депутат міської ради; 

Оксана Гончар – начальник відділу 

бухгалтерського обліку та звітності 

виконавчого комітету міської ради; 

Роман Ошитко – начальник відділу 

соціальної роботи виконавчого 

комітету міської ради; 

Марія Огниста – головний спеціаліст 

відділу інформаційної роботи міської 

ради. 

 

Порядок денний: 

1. Щодо виділення коштів з Фонду на виконання депутатських повноважень 

для потреб внутрішньо переміщених осіб. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

2.  Про заяву депутата міської ради Володимира Дубчака щодо визнання 

недійсною заяву щодо виділення з фонду на виконання депутатських 

повноважень коштів для придбання  мікрохвильової печі для потреб 

внутрішньо переміщених осіб, які проживають за адресою: м.Рогатин, вул. 

Галицька, 108., розглянуту на засіданні постійної комісії з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики 23.08.2022 року (протокол №45). 
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Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

3. Про заяву депутата міської ради Романа Дашавця щодо виділення з фонду 

на виконання депутатських повноважень коштів для надання матеріальної 

допомоги на лікування жителю села Стратин Малюті Степану Петровичу. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

4. Про заяву депутата міської ради Ірини Іванової щодо виділення з фонду на 

виконання депутатських повноважень коштів для надання матеріальної 

допомоги жителю села Васючин Левицькому Степану Степановичу на 

лікування дочки Левицької Діани Степанівни. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

5. Про заяву депутата міської ради  Тетяни Кушнір щодо виділення з фонду 

на виконання депутатських повноважень коштів на придбання 

автоматичних дозаторів-спреїв для дезрозчину для потреб КНП 

«Рогатинський ЦПМ-СД» 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

6. Про заяву депутата міської ради  Романа Гринишина щодо виділення з 

фонду на виконання депутатських повноважень коштів на придбання 

спортивної форми  для потреб футбольної команди села Долиняни. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

7. Про заяву депутата міської ради  Миколи Маськовіти щодо виділення з 

фонду на виконання депутатських повноважень коштів на придбання 

спортивного інвентарю  для потреб ФК Рогатин. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

8. Про заяву депутата міської ради  Миколи Маськовіти щодо виділення з 

фонду на виконання депутатських повноважень коштів на придбання 

спортивного інвентарю  для потреб ФК Кліщівна. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 
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9. Про заяву депутата міської ради  Ігоря Борецького щодо виділення з фонду 

на виконання депутатських повноважень коштів на придбання будівельних 

матеріалів для ремонту клубу села Помонята.    

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

10. Про заяву депутатів міської ради  Христини Сороки та Юрія Сороки щодо 

виділення з фонду на виконання депутатських повноважень коштів для 

придбання звукового обладнання для потреб Рогатинської центральної 

бібліотеки для дітей. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

11. Про заяву депутата міської ради  Світлани Даниляк щодо виділення з 

фонду на виконання депутатських повноважень коштів на придбання книг 

для Пуківської сільської бібліотеки. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

12. Про заяву депутата міської ради  Ольги Гладчук щодо виділення з фонду 

на виконання депутатських повноважень коштів на придбання сумки для 

перевезення та зберігання спортивних м’ячів. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

13. Про заяву депутата міської ради  Ірини Іванової щодо виділення з фонду 

на виконання депутатських повноважень коштів на придбання сценічних 

костюмів для клубу села Явче. 

Доповідає: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

 

1. СЛУХАЛИ: Щодо виділення коштів з Фонду на виконання депутатських 

повноважень для потреб внутрішньо переміщених осіб. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСТУПИВ: Роман Гринишин – депутат міської ради, який зауважив, що 

на минулому засіданні звучала пропозиція виділення коштів з фонду на 

виконання депутатських повноважень для потреб внутрішньо переміщених осіб. 

Закликав депутатів відстоювати пропозиції членів бюджетної комісії та 

запропонував підтримати дану пропозицію. 
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ВИСТУПИВ: Микола Шинкар, Христина Сорока, Володимир Дубчак, 

Роман Дашавець,  які висловили свої думки щодо виділення коштів з Фонду на 

виконання депутатських повноважень для потреб внутрішньо переміщених осіб. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Рекомендувати депутатам міської ради внести зміни в положення про 

фонд на виконання депутатських повноважень, доповнивши його розділом 

«Соціальний захист та соціальне забезпечення», зазначивши надання допомог   

для внутрішньо переміщених осіб, які опинилися у важкому матеріальному 

становищі.   

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради Володимира Дубчака щодо 

визнання недійсною заяву щодо виділення з фонду на виконання депутатських 

повноважень коштів для придбання  мікрохвильової печі для потреб внутрішньо 

переміщених осіб, які проживають за адресою: м.Рогатин, вул. Галицька, 108., 

розглянуту на засіданні постійної комісії з питань стратегічного розвитку, 

бюджету і фінансів, комунальної власності та регуляторної політики 23.08.2022 

року (протокол №45). 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Погодити заяву депутата міської ради Володимира Дубчака щодо визнання 

недійсною заяву щодо виділення з фонду на виконання депутатських 

повноважень коштів для придбання  мікрохвильової печі для потреб 

внутрішньо переміщених осіб, які проживають за адресою: м.Рогатин, вул. 

Галицька, 108., розглянуту на засіданні постійної комісії з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики 23.08.2022 року (протокол №45). 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

3.  СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради Романа Дашавця щодо 

виділення з фонду на виконання депутатських повноважень коштів для надання 
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матеріальної допомоги на лікування жителю села Стратин Малюті Степану 

Петровичу. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти  в сумі 

5000 грн. для надання матеріальної допомоги на лікування жителю села 

Стратин Малюті Степану Петровичу. 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 
 

4. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради Ірини Іванової щодо виділення 

з фонду на виконання депутатських повноважень коштів для надання 

матеріальної допомоги жителю села Васючин Левицькому Степану Степановичу 

на лікування дочки Левицької Діани Степанівни. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти  в сумі 

2000 грн. для надання матеріальної допомоги жителю села Васючин 

Левицькому Степану Степановичу на лікування дочки Левицької Діани 

Степанівни. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 
 

5. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради  Тетяни Кушнір щодо виділення 

з фонду на виконання депутатських повноважень коштів на придбання 

автоматичних дозаторів-спреїв для дезрозчину для потреб КНП «Рогатинський 

ЦПМ-СД». 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти сумі 6600 

грн.  на придбання автоматичних дозаторів-спреїв для дезрозчину для 

потреб КНП «Рогатинський ЦПМ-СД». 
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Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 
 

6. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради  Романа Гринишина щодо 

виділення з фонду на виконання депутатських повноважень коштів на придбання 

спортивної форми  для потреб футбольної команди села Долиняни. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 
 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти сумі 5 000 

грн. на придбання спортивної форми  для потреб футбольної команди села 

Долиняни. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 
 

7. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради  Миколи Маськовіти щодо 

виділення з фонду на виконання депутатських повноважень коштів на придбання 

спортивного інвентарю  для потреб ФК Рогатин. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти сумі  

5000 грн. на придбання спортивного інвентарю  для потреб ФК Рогатин. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 
 

8. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради  Миколи Маськовіти щодо 

виділення з фонду на виконання депутатських повноважень коштів на придбання 

спортивного інвентарю  для потреб ФК Кліщівна. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 
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ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Виділити з фонду на виконання депутатських повноважень кошти в сумі 

2000 грн. на придбання спортивного інвентарю  для потреб ФК Кліщівна. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

9. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради  Ігоря Борецького щодо 

виділення з фонду на виконання депутатських повноважень коштів на придбання 

будівельних матеріалів для ремонту клубу села Помонята. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСТУПИВ: Ігор Борецький – заступник голови постійної комісії, який 

повідомив присутніх про те, що він відмовляється від наміру виділення коштів з 

депутатського фонду на придбання будівельних матеріалів для ремонту клубу 

села Помонята та просить вважати його заяву недісною. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Заяву депутата міської ради  Ігоря Борецького щодо виділення з фонду на 

виконання депутатських повноважень коштів на придбання будівельних 

матеріалів для ремонту клубу села Помонята вважати недійсною та не брати 

до уваги. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

10. СЛУХАЛИ: Про заяву депутатів міської ради  Христини Сороки та Юрія 

Сороки щодо виділення з фонду на виконання депутатських повноважень коштів 

для придбання звукового обладнання для потреб Рогатинської центральної 

бібліотеки для дітей. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСТУПИЛА: Христина Сорока – секретар міської ради, яка сказала  про те, що 

в зв’язку з воєнним станом в країні, потреби, зазначені в заяві від 23.02.2021р., 

на даний час втратили свою актуальність і депутати відмовляються від наміру 

виділення коштів з депутатського фонду, зазначених в заяві. Звернулася до 

членів комісії не брати до уваги дану заяву  та вважати її недійсною. 
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ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Заяву депутатів міської ради  Христини Сороки та Юрія Сороки щодо 

виділення з фонду на виконання депутатських повноважень коштів для 

придбання звукового обладнання для потреб Рогатинської центральної 

бібліотеки для дітей вважати недійсною та не брати до уваги. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

11. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради  Світлани Даниляк щодо 

виділення з фонду на виконання депутатських повноважень коштів на придбання 

книг для Пуківської сільської бібліотеки. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з питань 

стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики, яка запропонувала з’ясувати в депутата міської ради 

Світлани Даниляк нагальність виділення коштів на придбання книг для 

Пуківської сільської бібліотеки. 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Повернутися до розгляду заяви депутата міської ради Світлани Даниляк 

щодо виділення з фонду на виконання депутатських повноважень коштів на 

придбання книг для Пуківської сільської бібліотеки після з’ясування 

нагальності виділення даних коштів. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

12. СЛУХАЛИ:  Про заяву депутата міської ради  Ольги Гладчук щодо 

виділення з фонду на виконання депутатських повноважень коштів на придбання 

сумки для перевезення та зберігання спортивних м’ячів. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСТУПИЛА: Ольга Гладчук – депутат міської ради, яка звернулася до 

присутніх з пропозицією повернутися до розгляду даної заяви, після уточнення 

необхідності придбання сумки для перевезення та зберігання спортивних м’ячів.  

 

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Повернутися до розгляду заяви депутата міської ради Ольги Гладчук щодо 

виділення з фонду на виконання депутатських повноважень коштів на 
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придбання сумки для перевезення та зберігання спортивних м’ячів після 

уточнення нагальності виділення даних коштів. 

 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

13. СЛУХАЛИ: Про заяву депутата міської ради  Ірини Іванової щодо виділення 

з фонду на виконання депутатських повноважень коштів на придбання сценічних 

костюмів для клубу села Явче. 

ДОПОВІДАЛА: Тетяна Винник – голова постійної комісії міської ради з 

питань стратегічного розвитку, бюджету і фінансів, комунальної власності та 

регуляторної політики. 

ВИСТУПИЛА: Ірина Іванова – депутат міської ради, котра звернулася до 

присутніх з проханням повернутися до розгляду даної заяви в наступному 

бюджетному році.  

ВИСНОВКИ ТА РЕКОМЕНДАЦІЇ ПОСТІЙНОЇ КОМІСІЇ: 

1. Повернутися до розгляду заяви депутата міської ради  Ірини Іванової щодо 

виділення з фонду на виконання депутатських повноважень коштів на 

придбання сценічних костюмів для клубу села Явче в наступному 

бюджетному році. 

Результати голосування: 

«За» - 5 деп.; 

«Проти» - 0 деп.; 

«Утримались» - 0 деп. 

 

 

Голова постійної комісії       Тетяна Винник 

 

 

 

Секретар комісії        Роман Дашавець 
 
 


